

Krzysztof Jasiński (1943-)

Artykuły z lat 1967-2011

1967

Nowy, M. Teatr STU. - **Słowo Powszechne**, 17.01.1967.

1979

Miklaszewski, K. Kłopoty z Jasińskim. - **Gazeta Południowa**, 1.08.1979.

1992

Jeździec z... czarnym psem. Mój sport – Krzysztof Jasiński.
- **Dziennik Polski**, 16.01.1992.

Szlachta, Z. Ruletką w „STU”. Krzysztof Jasiński: zebrałem pierwszy raz.
- **Polityka**, 18.07.1992.

Koniarz, G. Krzysztof Jasiński. Krakowskie kulturalne osobliwości personalne.
- **Echo Krakowa**, 29.10.1992.

1993

Szustakowski, J. Orzeł nad Tatrami. Zimowa Uniwersjada w Zakopanem.
- **Polska Zbrojna**, 8.02.1993.

Kaczmarczyk, M. Studencka stolica świata.
- **Przegląd Sportowy**, 8.02.1993.

Uniwersjadowa Gorąca Linia. - **Przegląd Sportowy**, 9.02.1993.

Jedlewski, Ł. Coś się dzieje. - **Przegląd Sportowy**, 12/14.02.1993.

Pożegnanie z Sablikiem. - **Polska Zbrojna**, 17.02.1993.

Komar, W. Okiem Komara. - **Przegląd Tygodniowy**, 28.02.1993.

Kowalczyk, J. R. Ja tu zrobię teatr.
- **Rzeczpospolita (TeleRzeczpospolita)**, 8/14.05.1993.

[Teatr STU był w sobotnią noc miejscem szczególnych wzruszeń.]
- **Dziennik Polski**, 13.12.1993.

Wyznania. - **Dziennik Polski, 23.12.1993.**

1994

Bodnar, I. ...grałem też anioły. - **Przekrój, 6.03.1994.**

Natkaniec, B. Pożądanie i skrzydła. - **Dziennik Polski, 14.04.1994.**

Szkoła nie czyni mistrza. - **Super Express, 15.04.1994.**

Huzarska-Szumiec, M. Dwa raki lwem podszyte. Z wizytą u Beaty Rybotyckiej i Krzysztofa Jasińskiego. - **Gazeta Krakowska, 14.10.1994.**

1995

Ziemianin, M. Wędkujący Beata Rybotycka i Krzysztof Jasiński.
- **Gazeta Krakowska, 28.07.1995.**

[Mam nadzieję, że będę mógł się wyżyć po warszawsku...]
- **Kobieta i Życie, 12.08.1995.**

Krzysztof Jasiński wpuszczony w Canal? - **Express Wieczorny, 8.09.1995.**

1996

To był cyrk!!! - **Ilustrowany Kurier Polski, 7/9.06.1996.**

Żmijewska, B. Krzysztof Jasiński. Buntownik z zasadami.
- **Twój Styl nr 2, luty 1996.**

2001

Zabytki i teatr. Nagrody Fundacji Kultury Polskiej. Laureaci: Tadeusz Chrzanowski i Krzysztof Jasiński.
- **Gazeta Wyborcza (Gazeta w Krakowie), 3.04.2001.**

Rudzińska, E. Dom na górze. - **Pani nr 10, październik 2001.**

2002

Kowalczyk, J. R. Teatralne trzy piątki. „Rzeczpospolita” typuje najlepsze role i przedstawienia 2001 roku. - **Rzeczpospolita, 15.01.2002.**

Jędrzejczyk, O. Pstrąg z Jasińskim. Smacznie i teatralnie o róży z porów.
- **Gazeta Krakowska, 24.02.2002.**

2003

Wspomnienie o teatrze. - **Gazeta Wyborcza (Kraków), 31.03.2003.**

Krzysztof Jasiński. Kto jest Kim w Krakowie. - **Dziennik Polski, 27.07.2003.**

2004

Krzysztof Jasiński. - **Rzeczpospolita, 23.06.2004.**

2005

Kachel, K. Buntownik, który stał się akademikiem.
- **Gazeta Krakowska, 30.09.2005.**

2011

Krupiński, W. Krzysztof Jasiński ogłosił swe ostatnie 5-lecie w Teatrze STU.
- **Dziennik Polski, 22.02.2011.**

Felietony z lat 1969-1992

Jasiński, K. Teatr – rodzina. - **Polska nr 11, listopad 1969.**

1992

Mikos, M. Krzysztof Jasiński: Mój kulturalny Kraków: wczoraj i dziś.
- **Gazeta Wyborcza, 25.09.1992.**

Wywiady z lat 1978-2009

1978

Bętkowska, T. „Operetka” Gombrowicza w Meksyku „Szalona lokomotywa” w Krakowie, a co dalej? - **Gazeta Południowa, 14.09.1978.**

1979

Natkaniec, B. 15.000 kilometrów artystycznego tournée Teatru STU.
- **Echo Krakowa, 16/17.06.1979.**

1981

Tuszyńska, A. 15 lat „STU”. - **Literatura, nr 19, 7.05.1981.**

Sztokfisz, M. Krzysztof Jasiński: O samopoczuciu.
- **Sztandar Młodych, 8/10.05.1981.**

Zapolnik, M. Krzysztof Jasiński: „STU” będzie się doskonalić.
- **Dziennik Polski, 8.06.1981.**

1989

Stempień, J. O alternatywie w teatrze – mówi „Życiu” Krzysztof Jasiński, dyrektor Teatru Stu. - **Życie Warszawy, 23.03.1989.**

Natkaniec, B. „Wariat i zakonnica” - po rosyjsku...
- **Echo Krakowa, 20.06.1989.**

1990

Kwiatek, J. Nigdy do niej nie wrócę.
- **Trybuna, 10/11.11.1990.**

1992

Fryz-Więcek, A. Prawdziwy teatr z ambicjami. - **Echo Krakowa, 21.10.1992.**

1995

Huzarska-Szumiec, M. Lubię grać awanturników.
- **Gazeta Krakowska, 3.02.1995.**

Henkel, B. Dzikie pejzaże. - **Pani nr 4, kwiecień 1995.**

Siwek, R. Leżeć i marzyć. - **Trybuna Śląska, 18.08.1995.**

Siwek, R. Benefis na zamówienie. - **Kurier Polski, 22/24.09.1995.**

1996

Mikos, M. Uśmiercałem teatr co pięć lat.

- **Gazeta Wyborcza (Gazeta w Krakowie), 20.02.1996.**

Michalska, A. Niezależny od samego siebie. - **Super Express, 1.03.1996.**

1997

Siedlecka, A. Napiętnowany wybraniec. - **Głos Pomorza, 20.08.1997.**

Kuczys, M. Matecznik Jasińskiego.

- **Gazeta Wyborcza (Gazeta Warmii i Mazur), 22.08.1997.**

Siedlecka, A. Trochę płaszcza i szpady. - **Gazeta Pomorska, 23/24.08.1997.**

Krupiński, W. Sprostać wymaganiom sponsora.

- **Dziennik Polski, 25.09.1997.**

Rayzacher, A. Instynkt ucieczki. - **Antena, 29.12.1997.**

2001

Nowicka, J. Ktoś musiał być liderem. - **Rzeczpospolita, 16.02.2001.**

Krupiński, W. „Hamlet” obrotowy. - **Dziennik Polski, 16.02.2001.**

2002

Hernandez-Paluch de, M. Reformujmy teatr.

- **Gazeta Krakowska, 31.05.2002.**

Kuydowicz, M. Nie marzę, czekam. - **Życie, 29/30.06.2002.**

2004

Piwoń, M. Wyzwalanie emocji. - **Rzeczpospolita (tele), 19/25.11.2004.**

Krupiński, W. Pozwolić Fredrze zaistnieć.

- **Dziennik Polski (Twój Sufler), 2.12.2004.**

2006

Krupiński, W. ...i kropla krwi mojej. - **Dziennik Polski (Piątek), 17.02.2006.**

Nowicka, J. Bunt zamieniony na wolność. - **Rzeczpospolita**, 21.02.2006.

2007

Huzarska-Szumiec, M. Biesy i czas zamętu.
- **Gazeta Krakowska**, 4.04.2007.

2008

Paluch, M. O romantyzmie informatyka. - **Gazeta Krakowska**, 14.02.2008.

2014

Krupiński, W. Nie można odejść z teatru. Można w nim tylko umrzeć.
- **Dziennik Polski (Piątek)**, 17.01.2014.